
PVDF 美国苏威 9009 耐化学腐蚀 耐高温 PVDF注塑加工 热交换器料

产品名称 PVDF 美国苏威 9009 耐化学腐蚀 耐高温
PVDF注塑加工 热交换器料

公司名称 苏州勤尚塑化有限公司

价格 .00/个

规格参数 生产商:美国苏威
品牌:Solef索尔维

公司地址 太仓市浮桥镇新港中路2号

联系电话 051258103570 18626123761

产品详情

Solef 9009 PVDF homopolymer is a semi-crysalline fluoropolymer. Solef film is chemically inert to most acids,
aliphatic and aromatic organic compounds, chlorinated solvents and alcohols.Solef PVDF flim has a very high purity,
abrasion resistance comparable to that of polyamides and relatively low coefficient of friction. These films can be used
in a wide range of temperatures and have excellent intrinsic fire resistance.Solef PVDF films have demonstrated
excellent weathering properties and are extremely resistant to UV radiation and common industrial and
environmental pollutants.Solef PVDF films can be used in a wide range of applications, including release films, filters,
chemical resistance lining, outdoor UV resistant needs as well as electric and electronic applications.

Solef 9009 PVDF均聚物是一种半结晶含氟聚合物。Solef薄膜对大多数酸、脂肪族和芳香族有机化合物、氯
化溶剂和醇具有化学惰性。Solef PVDF薄膜具有非常高的纯度、与聚酰胺相当的耐磨性和相对较低的摩
擦系数。这些薄膜可以在很宽的温度范围内使用，并具有优异的固有耐火性。Solef
PVDF薄膜表现出优异的耐候性，极耐紫外线辐射以及常见的工业和环境污染物。Solef PVDF薄膜可用于
广泛的应用，包括离型膜、过滤器、耐化学性衬里、户外防紫外线需求以及电气和电子应用。
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